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IRENA BARTOŇOVÁ PÁLKOVÁ

Viceprezidentka Hospodářské komory ČR okomentovala novelu zákona 

o veřejných zakázkách, která vstoupila v platnost prvního října 

a o které její tvůrci s oblibou prohlašují, že z veřejných zakázek odstraní 

zbytečnou administratívu a proces zadávání urychlí.

Podle viceprezidentky HK ČR Ireny Bartoňové Pálkové naopak vytváří prostor 

pro klientelísmus a korupci.
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VLADISLAV NOŽIČKA: ČESKÁ EKONOMIKA JEDE NA STEROIDECH

S výkonným ředitelem útvaru specializovaného financování ČSOB 

jsme mluvili o tom, proč česká ekonomika roste tak pomalu, když podmínky 

pro růst jsou takřka ideální. Jak moc škodí českému strojírenství ruské sankce 

a jaký bude dopad intervenčního režimu ČN8 na tuzemské exportéry?

To se dočtete v hlavním rozhovoru říjnové Komory.
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ČTVRTÁ PRŮMYSLOVÁ REVOLUCE

Strojírenské firmy patří v kontextu české ekonomiky mezi íídry, 

jsou úspěšné v exportu a míří na né hledáčky investorů.

Před sebou však mají velké výzvy a příležitosti v podobě 4. průmyslové revoluce -  

Průmyslu 4,0. Co to pro ně znamená?
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BREXIT „PO ANGLICKU“

Britové sice na konci června zaveleli к odchodu z Evropské unie, 

ale ani tři měsíce po referendu není jasné, jak a kdy Velká Británie eurozónu opustí. 

Nově zvolená premiérka Theresa Mayová Ì přes výzvy evropských lídrů, 

aby zahájila jednání o vystoupení co nejdříve, konkrétní kroky zatím odkládá.

Jak dlouhé bude britské odcházení a jaké dopady bude mít na ekonomiky obou 

stran, na to jsme se zeptali premiéra Bohuslava Sobotky, prezidenta HK ČR 

Vladimíra Dlouhého a šéfky Britské obchodní komory v Praze Marcely Roche.
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DO VESMÍRU S CZECHtNVESTEM
České firmy stojí před šancí dodávat světovému leteckému gigantu 

a využívat technologií Evropské kosmické agentury, Do vzduchu i do vesmíru 

jsme se pomyslně vydali s Karlem Kučerou, generálním ředitelem Czech Investo, 

který tyto příležitosti českým firmám přinesl,
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